

**2169 (XLVI). Report of the United Nations Visiting Mission to observe the referendum in the Trust Territory of the Pacific Islands, 1978**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* at its forty-sixth session the report of the United Nations Visiting Mission,<sup>6</sup> dispatched at the invitation of the Administering Authority and pursuant to its resolution 2165 (XLV) of 31 May 1978, to observe the referendum in the Trust Territory of the Pacific Islands,

1. *Takes note* of the report of the Visiting Mission;
2. *Expresses its appreciation* of the work accomplished by the Visiting Mission on its behalf.

*1494th meeting  
13 June 1979*

**2170 (XLVI). Report of the United Nations Visiting Mission to observe the referendum in the Marshall Islands, Trust Territory of the Pacific Islands, March 1979**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* at its forty-sixth session the report of the United Nations Visiting Mission,<sup>7</sup> dispatched at the invitation of the Administering Authority and pursuant to its resolution 2167 (S-XIV) of 15 February 1979, to observe the referendum in the Marshall Islands, Trust Territory of the Pacific Islands,

1. *Takes note* of the report of the Visiting Mission;
2. *Expresses its appreciation* of the work accomplished by the Visiting Mission on its behalf.

*1494th meeting  
13 June 1979*

<sup>6</sup>*Official Records of the Trusteeship Council, Forty-sixth Session, Supplement No. 2 (T/1795).*

<sup>7</sup>*Ibid., Supplement No. 3 (T/1805).*

**2169 (XLVI). Rapport de la Mission de visite des Nations Unies chargée d'observer le référendum dans le Territoire sous tutelle des Iles du Pacifique en 1978**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné,* à sa quarante-sixième session, le rapport de la Mission de visite des Nations Unies<sup>6</sup> envoyée sur l'invitation de l'Autorité administrante et conformément à sa résolution 2165 (XLV) du 31 mai 1978, pour observer le déroulement du référendum dans le Territoire sous tutelle des Iles du Pacifique,

1. *Prend acte* du rapport de la Mission de visite;
2. *Exprime sa satisfaction* devant le travail accompli en son nom par la Mission de visite.

*1494<sup>e</sup> séance  
13 juin 1979*

**2170 (XLVI). Rapport de la Mission de visite des Nations Unies chargée d'observer le référendum dans les îles Marshall, Territoire sous tutelle des Iles du Pacifique, en mars 1979**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné,* à sa quarante-sixième session, le rapport de la Mission de visite des Nations Unies<sup>7</sup> envoyée sur l'invitation de l'Autorité administrante et conformément à sa résolution 2167 (S-XIV) du 15 février 1979, pour observer le déroulement du référendum dans les îles Marshall, Territoire sous tutelle des Iles du Pacifique,

1. *Prend acte* du rapport de la Mission de visite;
2. *Exprime sa satisfaction* devant le travail accompli en son nom par la Mission de visite.

*1494<sup>e</sup> séance  
13 juin 1979*

<sup>6</sup>*Documents officiels du Conseil de tutelle, quarante-sixième session, Supplément n° 2 (T/1795).*

<sup>7</sup>*Ibid., Supplément n° 3 (T/1805).*